



THE HONG KONG
POLYTECHNIC UNIVERSITY
香港理工大學

DEPARTMENT OF APPLIED BIOLOGY AND CHEMICAL TECHNOLOGY
應用生物及化學科技學系

Prof. Larry M.C. Chow

BSc(Lond.), Sc.D.(Harvard)

Professor and Head

Department of Applied Biology & Chemical Technology

周銘祥 教授

教授兼系主任

應用生物及化學科技學系

2 March 2025

Dear Prof. Wu Chunyong,

On behalf of the organizing committee, it is my great pleasure to invite you to be an **invited speaker** at the **2026 Hong Kong - Jiangsu International Symposium on Drug Discovery and Development**. The symposium will be held on 9 May 2026 at the Hong Kong Polytechnic University (PolyU).

The symposium brings together leading scientists, researchers, and professionals from academia and industrial sectors. The symposium provides a platform for sharing knowledge and fostering collaborations in the field of drug discovery and development.

As a distinguished expert in your field, we believe that your ground breaking work will greatly enrich the symposium. It is our honour to have you deliver a seminar for approximately 15 minutes, exclusive of a Q&A session at the symposium.

To express our gratitude for your participation, we will offer you an honorarium of **3,000 HKD** as a token of appreciation for your time and expertise. In addition, **two-way economy class flight ticket** between Nanjing and Hong Kong and **hotel accommodation (2-nights)** would be provided to you. We are also pleased to inform you that lunch and dinner will be provided to all speakers on the symposium day.

We kindly request you to confirm your acceptance of this invitation **by 5 March 2026**. Please provide us with your brief biography, seminar title, seminar abstract, and a high-resolution photograph for promotional purposes.

We sincerely hope that you will accept our invitation and share your invaluable knowledge with the symposium attendees. For enquiries, please feel free to contact our secretary Ms. Crystal Chui (crystal-ky.chui@polyu.edu.hk) via email.

We look forward to your positive response!

Sincerely,

Prof. Chow Ming-cheung

Head of Department

Department of Applied Biology and Chemical Technology

(On-behalf of Organizing Committee of 2026 Hong Kong –

Jiangsu International Symposium on Drug Discovery and Development)

The Hong Kong Polytechnic University

Hung Hom Kowloon Hong Kong

香港九龍紅磡香港理工大學

E larry.chow@polyu.edu.hk T (852) 3400 8614 F (852) 2364 9932

www.polyu.edu.hk/abct



THE HONG KONG
POLYTECHNIC UNIVERSITY
香港理工大學

DEPARTMENT OF APPLIED BIOLOGY AND CHEMICAL TECHNOLOGY
應用生物及化學科技學系

Prof. Larry M.C. Chow

BSc(Lond.), Sc.D.(Harvard)

Professor and Head

Department of Applied Biology & Chemical Technology

周銘祥 教授

教授兼系主任

應用生物及化學科技學系

2025年3月2日

尊敬的吴春勇教授：

我谨代表组委会，非常荣幸地邀请您作为**邀请演讲者**参加**2026年香港-江苏国际药物发现与开发研讨会**。研讨会将于2026年5月9日在香港理工大学（PolyU）举行。

该研讨会汇聚了来自学术界和工业领域的顶尖科学家、研究人员及专业人士。研讨会为药物发现与开发领域的知识共享与合作提供了平台。

作为您所在领域的杰出专家，我们相信您的开创性工作将极大丰富本次研讨会。我们荣幸邀请您在研讨会期间进行约15分钟的专题报告，不包括问答环节。

为感谢您的参与，我们将为您提供**3000港元**的酬金，以感谢您所花费的时间和专业知识。此外，我们还将为您提供**从南京到香港的往返经济舱机票**和**2晚的酒店住宿**。我们还很高兴地通知您，研讨会当天将为所有演讲者提供午餐和晚餐。

请于2026年3月5日之前确认接受本次邀请。请提供您的简要生平、研讨会题目、研讨会摘要和一张高分辨率照片，用于宣传目的。

我们诚挚地希望您能接受我们的邀请，并与研讨会的与会者分享您宝贵的知识。如有任何疑问，请随时通过电子邮件联系我们的秘书Chui Crystal女士（crystal-ky.chui@polyu.edu.hk）。

我们期待您的积极反馈！

此致，

周铭祥教授
系主任
应用生物与化学技术系
(代表2026年香港组织委员会)
江苏省国际药物发现与开发研讨会



THE HONG KONG
POLYTECHNIC UNIVERSITY
香港理工大學

DEPARTMENT OF APPLIED BIOLOGY AND CHEMICAL TECHNOLOGY
應用生物及化學科技學系

Prof. Larry M.C. Chow

BSc(Lond.), Sc.D.(Harvard)

Professor and Head

Department of Applied Biology & Chemical Technology

周銘祥 教授

教授兼系主任

應用生物及化學科技學系

2 March 2025

Dear Prof. Liu Xiaoxuan,

On behalf of the organizing committee, it is my great pleasure to invite you to be an **invited speaker** at the **2026 Hong Kong - Jiangsu International Symposium on Drug Discovery and Development**. The symposium will be held on 9 May 2026 at the Hong Kong Polytechnic University (PolyU).

The symposium brings together leading scientists, researchers, and professionals from academia and industrial sectors. The symposium provides a platform for sharing knowledge and fostering collaborations in the field of drug discovery and development.

As a distinguished expert in your field, we believe that your ground breaking work will greatly enrich the symposium. It is our honour to have you deliver a seminar for approximately 15 minutes, exclusive of a Q&A session at the symposium.

To express our gratitude for your participation, we will offer you an honorarium of **3,000 HKD** as a token of appreciation for your time and expertise. In addition, **two-way economy class flight ticket** between Nanjing and Hong Kong and **hotel accommodation (2-nights)** would be provided to you. We are also pleased to inform you that lunch and dinner will be provided to all speakers on the symposium day.

We kindly request you to confirm your acceptance of this invitation **by 5 March 2026**. Please provide us with your brief biography, seminar title, seminar abstract, and a high-resolution photograph for promotional purposes.

We sincerely hope that you will accept our invitation and share your invaluable knowledge with the symposium attendees. For enquiries, please feel free to contact our secretary Ms. Crystal Chui (crystal-ky.chui@polyu.edu.hk) via email.

We look forward to your positive response!

Sincerely,

Prof. Chow Ming-cheung

Head of Department

Department of Applied Biology and Chemical Technology

(On-behalf of Organizing Committee of 2026 Hong Kong –

Jiangsu International Symposium on Drug Discovery and Development)

The Hong Kong Polytechnic University

Hung Hom Kowloon Hong Kong

香港九龍紅磡香港理工大學

E larry.chow@polyu.edu.hk T (852) 3400 8614 F (852) 2364 9932

www.polyu.edu.hk/abct



THE HONG KONG
POLYTECHNIC UNIVERSITY
香港理工大學

DEPARTMENT OF APPLIED BIOLOGY AND CHEMICAL TECHNOLOGY
應用生物及化學科技學系

Prof. Larry M.C. Chow

BSc(Lond.), Sc.D.(Harvard)

Professor and Head

Department of Applied Biology & Chemical Technology

周銘祥 教授

教授兼系主任

應用生物及化學科技學系

2025年3月2日

尊敬的刘潇璇教授：

我谨代表组委会，非常荣幸地邀请您作为**邀请演讲者**参加**2026年香港-江苏国际药物发现与开发研讨会**。研讨会将于2026年5月9日在香港理工大学（PolyU）举行。

该研讨会汇聚了来自学术界和工业领域的顶尖科学家、研究人员及专业人士。研讨会为药物发现与开发领域的知识共享与合作提供了平台。

作为您所在领域的杰出专家，我们相信您的开创性工作将极大丰富本次研讨会。我们荣幸邀请您在研讨会期间进行约15分钟的专题报告，不包括问答环节。

为感谢您的参与，我们将为您提供**3000港元**的酬金，以感谢您所花费的时间和专业知识。此外，我们还将为您提供**从南京到香港的往返经济舱机票**和**2晚的酒店住宿**。我们还很高兴地通知您，研讨会当天将为所有演讲者提供午餐和晚餐。

请于2026年3月5日之前确认接受本次邀请。请提供您的简要生平、研讨会题目、研讨会摘要和一张高分辨率照片，用于宣传目的。

我们诚挚地希望您能接受我们的邀请，并与研讨会的与会者分享您宝贵的知识。如有任何疑问，请随时通过电子邮件联系我们的秘书Chui Crystal女士（crystal-ky.chui@polyu.edu.hk）。

我们期待您的积极反馈！

此致，

周铭祥教授
系主任
应用生物与化学技术系
(代表2026年香港组织委员会)
江苏省国际药物发现与开发研讨会



THE HONG KONG
POLYTECHNIC UNIVERSITY
香港理工大學

DEPARTMENT OF APPLIED BIOLOGY AND CHEMICAL TECHNOLOGY
應用生物及化學科技學系

Prof. Larry M.C. Chow

BSc(Lond.), Sc.D.(Harvard)

Professor and Head

Department of Applied Biology & Chemical Technology

周銘祥 教授

教授兼系主任

應用生物及化學科技學系

2 March 2025

Dear Prof. Fei Yuhan,

On behalf of the organizing committee, it is my great pleasure to invite you to be an **invited speaker** at the **2026 Hong Kong - Jiangsu International Symposium on Drug Discovery and Development**. The symposium will be held on 9 May 2026 at the Hong Kong Polytechnic University (PolyU).

The symposium brings together leading scientists, researchers, and professionals from academia and industrial sectors. The symposium provides a platform for sharing knowledge and fostering collaborations in the field of drug discovery and development.

As a distinguished expert in your field, we believe that your ground breaking work will greatly enrich the symposium. It is our honour to have you deliver a seminar for approximately 15 minutes, exclusive of a Q&A session at the symposium.

To express our gratitude for your participation, we will offer you an honorarium of **3,000 HKD** as a token of appreciation for your time and expertise. In addition, **two-way economy class flight ticket** between Nanjing and Hong Kong and **hotel accommodation (2-nights)** would be provided to you. We are also pleased to inform you that lunch and dinner will be provided to all speakers on the symposium day.

We kindly request you to confirm your acceptance of this invitation **by 5 March 2026**. Please provide us with your brief biography, seminar title, seminar abstract, and a high-resolution photograph for promotional purposes.

We sincerely hope that you will accept our invitation and share your invaluable knowledge with the symposium attendees. For enquiries, please feel free to contact our secretary Ms. Crystal Chui (crystal-ky.chui@polyu.edu.hk) via email.

We look forward to your positive response!

Sincerely,

Prof. Chow Ming-cheung

Head of Department

Department of Applied Biology and Chemical Technology

(On-behalf of Organizing Committee of 2026 Hong Kong –

Jiangsu International Symposium on Drug Discovery and Development)

The Hong Kong Polytechnic University

Hung Hom Kowloon Hong Kong

香港九龍紅磡香港理工大學

E larry.chow@polyu.edu.hk T (852) 3400 8614 F (852) 2364 9932

www.polyu.edu.hk/abct



THE HONG KONG
POLYTECHNIC UNIVERSITY
香港理工大學

DEPARTMENT OF APPLIED BIOLOGY AND CHEMICAL TECHNOLOGY
應用生物及化學科技學系

Prof. Larry M.C. Chow

BSc(Lond.), Sc.D.(Harvard)

Professor and Head

Department of Applied Biology & Chemical Technology

周銘祥 教授

教授兼系主任

應用生物及化學科技學系

2025年3月2日

尊敬的费宇涵教授：

我谨代表组委会，非常荣幸地邀请您作为**邀请演讲者**参加**2026年香港-江苏国际药物发现与开发研讨会**。研讨会将于2026年5月9日在香港理工大学（PolyU）举行。

该研讨会汇聚了来自学术界和工业领域的顶尖科学家、研究人员及专业人士。研讨会为药物发现与开发领域的知识共享与合作提供了平台。

作为您所在领域的杰出专家，我们相信您的开创性工作将极大丰富本次研讨会。我们荣幸邀请您在研讨会期间进行约15分钟的专题报告，不包括问答环节。

为感谢您的参与，我们将为您提供**3000港元**的酬金，以感谢您所花费的时间和专业知识。此外，我们还将为您提供**从南京到香港的往返经济舱机票**和**2晚的酒店住宿**。我们还很高兴地通知您，研讨会当天将为所有演讲者提供午餐和晚餐。

请于2026年3月5日之前确认接受本次邀请。请提供您的简要生平、研讨会题目、研讨会摘要和一张高分辨率照片，用于宣传目的。

我们诚挚地希望您能接受我们的邀请，并与研讨会的与会者分享您宝贵的知识。如有任何疑问，请随时通过电子邮件联系我们的秘书Chui Crystal女士（crystal-ky.chui@polyu.edu.hk）。

我们期待您的积极反馈！

此致，

周铭祥教授
系主任
应用生物与化学技术系
(代表2026年香港组织委员会)
江苏省国际药物发现与开发研讨会